
Norsk Petents Klubb årsberetning 2017. 

Klubben har siden 2016 hatt følgende styre: 

Leder og sekretær: Bjørn Carlo Andersen. 

Kasserer: Sigbjørn Johannessen. Begge fra Ø.R.F..                                                   

Utvalg for nye farger/tegninger og slike godkjenninger: Birger Johnsen, B.P.D.F., 

Rolf Hansen, S.J.R.F. og Bjørn Carlo Andersen, Ø.R.F. 

Klubben har det siste året hatt 10 senior medlemmer og 2 juniormedlemmer, 

uforandret fra fjoråret, men antall oppdrettere har øket, noe vi er svært så 

glade for. Og flere oppdrettere samarbeider meget godt hva bytte av avlsdyr 

gjelder i de forskjellige fargevariantene. Men fortsatt er det de røde som 

dominerer på utstillingene hva antall utstilte duer angår.  

På årets 2 utstillinger, sertifikatskuet i Egersund med Ole Gunnar Torp som 

dommer, var det utstilt 30 duer 4 farger, og her gikk Chris A. Midtbrød til topps 

med en ung sort på 97 poeng , mens Cate Iris Carlo Hansen hadde den beste 

røde på 96, og disse ble tildelt sertifikat. På Høstutstillingen på Karmøy hvor Jan 

Oksnes var dommer, var det også utstilt 30 duer i 6 varianter, og her oppnådde 

en eldre han fra Cate 97 poeng, mens Chris hadde en rød på 96 poeng, og 

begge disse oppnådde sertifikat. 

Nå begynner det å bli så jevnt i toppen av rasen, noe som gjør at dommerne må 

være ekstra varsomme med utvelgelse av toppdyrene. 

Standarden har blitt diskutert litt på de 2 siste utstillingene, og det blir tatt opp 

på kommende Årsmøte på Sola om vi skal modernisere den noe. 

Nye dommere i rasen har blitt godkjent under dommerkurs i høst på Sola, og 

ytterligere en aspirant har avlagt sin første prøve. 

Med dette håper vi på fortsatt godt samarbeide innen rasen med tanke på 

fortsatt fremgang, ikke minst i de mer sjeldne og vanskelige fargevariantene. 

For styret i Norsk Petent Klubb Bjørn Carlo Andersen, 


